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RG.0002.61.2022 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LXI/2022 
 

obrad LXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice w dniu 2 grudnia 2022 r., 

zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 
 

 

 

Ad 1. 

Otwarcie LXI sesji Rady Gminy Krośnice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

LXI zwyczajna sesja Rady Gminy Krośnice odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

w Krośnicach. Obrady o godz. 13
01 

rozpoczął i sesji przewodniczył Przewodniczący Rady 

Gminy Krośnice Piotr Morawek.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych – Radnych, Wójta Andrzeja Białego, Skarbnik 

Elżbietę Kalityńską, Sekretarza Adama Głowińskiego, Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych, Prezesa ZUK Marcina Ciesielskiego, Przewodniczącą Rady Sołeckiej 

Sołectwa Czarnogoździce, przedstawicieli mediów, pracowników Urzędu Gminy oraz 

wszystkich śledzących obrady w Internecie. 

Przewodniczący Piotr Morawek stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 (zał. nr 1, 2, 3 - listy obecności) 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LXI sesji Rady Gminy Krośnice i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad LIX i LX sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Podjęcie uchwał: 

 

1) uchwała w sprawie  określenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy 

Krośnice 

2) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVII/282/2018 Rady Gminy Krośnice z dnia 7 lutego 2018 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

3) uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym 

4) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2022 rok 

5) uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krośnice na lata 2022-2035 

 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad LXI sesji Rady Gminy Krośnice.  
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Do zaproponowanego porządku obrad nie było żadnych uwag.  

W zarządzonym głosowaniu Radni zatwierdzili porządek obrad (zał. nr 4). 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołów z obrad LIX i LX sesji. 

 

Protokoły z obrad: 

- LIX sesji (RG.0002.59.2022) z dnia 26 października 2022 r., 

- LX sesji (RG.0002.60.2022) z dnia 24 listopada 2022 r.  

zostały przyjęte. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

Ad 4. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Andrzej Biały przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 

XI/2022 (zał. nr 5), w którym poinformował m. in. o: 

 uczestnictwie w otwarciu drogi powiatowej na odcinku Borzynowo - Stara Huta 

(trzeciego, po Grabownicy i Wąbnicach, dłuższego odcinka zrealizowanego w 

obecnej kadencji przy współudziale finansowym Gminy Krośnice), 

 udziale w konferencji prasowej dot. Muzeum Ryszarda Szurkowskiego, które 

powinno zostać otwarte wiosną 2023 r., 

 podpisaniu umowy notarialnej dot. nieodpłatnego przejęcia działki na drogę w 

Kuźnicy Czeszyckiej, umożliwiającej dojazd do posesji przy starym cmentarzu, 

 uczestnictwie w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów gmin z obszarów wiejskich woj. 

dolnośląskiego. 

Wójt poinformował również, że do końca sierpnia 2023 r. powinien być wyremontowany 

odcinek drogi powiatowej Lasowice – Łazy Wielkie. 

Do przedstawionego sprawozdania nie było pytań. 
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Ad 5. 

Podjęcie uchwał. 

 

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że wszystkie projekty uchwał zostały 

szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 1 grudnia 2022 r. 

 

1) uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących 

na terenie Gminy Krośnice 

Skarbnik Elżbieta Kalityńska poinformowała, że  górne granice stawek kwotowych podatku 

od nieruchomości, obowiązujące w danym roku podatkowym, ulegają corocznie zmianie na 

następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w 

stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. Zgodnie z komunikatem Prezesa GUS 

z dnia 15 lipca 2022 r. wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym 

półroczu 2022 r. w stosunku do pierwszego półrocza 2021 r. wyniósł 111,7% (wzrost cen o 

11,8 %). Górne granice stawek kwotowych w podatku od nieruchomości w 2023 roku zostały 

ogłoszone w Monitorze Polskim z dnia 28 lipca 2022 r. poz. 731.  

W przedmiotowej uchwale przewiduje się inflacyjną regulację stawek o 10%, co w 

szczególności oznaczać będzie ich wzrost o:  

1) 8 gr/m
2
 dla budynków mieszkalnych lub ich części (zmiana z 0,83 zł na 0,91 zł),  

2) 2,50 zł/m
2
 dla budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych i ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej (zmiana z 24,50 zł na 27,00 zł),  

3) 50 gr/m
2
 dla budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej w zakresie udzielania świadczeń zdrowotnych, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń (zmiana z 5,00 zł na 5,50 zł),  

4) 80 gr/m
2
 dla pozostałych budynków lub ich części, w tym zajętych na prowadzenie 

odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego 

(zmiana z 7,90 zł na 8,70 zł),  

5) 10 gr/m
2
 dla gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu 

na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków (zmiana z 0,95 zł na 1,05 zł),  

6) 5 gr/m
2
 dla gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego (zmiana z 0,50 zł na 

0,55 zł). 

 

Nie uległy podwyższeniu stawki za:  

- budowle (gdzie stawka procentowa nie została przez Ministra Finansów podwyższona),  

- budynki zajęte na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 

kwalifikowanym materiałem siewnym, grunty pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub 

wodami powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych oraz grunty 

niezabudowane objęte obszarem rewitalizacji, gdyż takie przedmioty opodatkowania na 

terenie gminy nie występują. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr LXI/393/2022 w 

sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie Gminy 

Krośnice (zał. nr 6). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Maria Gradzik, Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, 

Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, 

Gracjan Witek 

PRZECIW (1) 

Zdzisław Jasięga 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Godyla 

 

 

2) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XLVII/282/2018 Rady Gminy Krośnice z dnia 

7 lutego 2018 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr LXI/394/2022 

zmieniającą uchwałę Nr XLVII/282/2018 Rady Gminy Krośnice z dnia 7 lutego 2018 r. 

w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  (zał. nr 7). 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

O godz. 13
17 

Przewodniczący Piotr Morawek ogłosił przerwę, obrady wznowiono o godz. 

13
22

. 

 

3) uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w mieszkaniu chronionym 

Radna Dorota Godyla wnioskowała o pomoc dla bezdomnego mężczyzny spotkanego w 

jednym ze sklepów w Krośnicach. Dyrektor Urszula Korol poinformowała, że osoba ta 

odmówiła pomocy ze strony GOPS, a jej sytuacja jest doskonale znana pracownikom. 

Wyjaśniła przy okazji, że mieszkanie chronione, którego dotyczy uchwała nie jest 

przewidziane dla osób bezdomnych. Takie osoby są bowiem kierowane do schroniska w 

Szczodrem, gdzie są przewidziane 4 miejsca dla osób z terenu Gminy Krośnice, lecz 

warunkiem jest trzeźwość.   

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr LXI/395/2022 w 

sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym (zał. nr 8). 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

4) uchwała w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2022 rok 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr LXI/396/2022 w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2022 rok (zał. nr 9). 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Dorota Godyla, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, 

Andrzej Korzeniowski, Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna 

Rudkiewicz, Krzysztof Skrzypczyk, Gracjan Witek 

 

 

5) uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krośnice na 

lata 2022-2035 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice podjęła uchwałę Nr LXI/397/2022 w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krośnice na lata 2022-2035 (zał. 

nr 10). 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Adamus, Marian Biesiadecki, Jerzy Chołodecki, Maria Gradzik, Zdzisław Jasięga, Andrzej Korzeniowski, 

Piotr Kubiak, Eugeniusz Lis, Łukasz Lombarski, Izabela Malerek, Piotr Morawek, Anna Rudkiewicz, Krzysztof 

Skrzypczyk, Gracjan Witek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dorota Godyla 

 

 

Ad 6. 

Sprawy różne. 

 

Radna Dorota Godyla, nawiązując do zgłoszonego problemu bezdomnego mężczyzny, 

zauważyła, że osoby nadużywające alkoholu właśnie dlatego nie zgłaszają się do schroniska 

oraz nie proszą o pomoc, tymczasem alkoholizm jest chorobą. Dyrektor Urszula Korol 

poinformowała, że pracownicy GOPS są w stałym kontakcie z bezdomnym, który korzysta ze 

wsparcia właściciela sklepu SPAR. Przy okazji Dyrektor poprosiła o zgłaszanie w GOPS 

podobnych przypadków. 

Radna Maria Gradzik pytała o dystrybucję węgla po preferencyjnej cenie. Skarbnik Elżbieta 

Kalityńska wyjaśniła, że organizacja tego zadania jest dużym wyzwaniem, jednak 

poczyniono już pewne ustalenia i do księgowej obsługi tej dystrybucji będzie 

oddelegowanych trzech pracowników Urzędu Gminy. Po dostawie węgla odpowiedniego 

sortymentu pracownik skontaktuje się telefonicznie z osobami wnioskującymi, według 

kolejności złożonych wniosków. Na podstawie wystawionej faktury proforma będzie trzeba 
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zapłacić za wnioskowaną (maksymalnie 1,5 tony) ilość węgla za pośrednictwem terminala 

płatniczego w sekretariacie Urzędu, gotówką w banku lub przelewem z konta. Węgiel będzie 

do odbioru w kolejnym dniu po opłaceniu faktury proforma, przy czym fakturę końcową 

będzie można odebrać w dogodnym terminie, gdyż podstawą do zakupu będzie codzienne 

zestawienie, przekazywane do firmy ART-ZBYT pod koniec każdego dnia pracy. 

Radna Anna Rudkiewicz poinformowała o dobrze wydanych środkach z budżetu Gminy 

Krośnice na zakup wyposażenia do sali edukacyjnej „Mały Strażak” w siedzibie PSP w 

Miliczu, gdzie dzieci uczą się podstawowych zasad bezpieczeństwa oraz zachowania w 

sytuacjach kryzysowych. 

Radna Izabela Malerek pytała o realizację końcowego odcinka chodnika na ul. Wrocławskiej 

w Bukowicach (od placu zabaw do ul. Złotowskiej). Wójt Andrzej Biały poinformował, że 

zgodnie z ustaleniami ze Starostą Powiatu Milickiego chodnik zostanie dokończony gdy 

tylko pojawią się możliwości uzyskania dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych. 

Wójt zadeklarował wsparcie finansowe Gminy Krośnice przy realizacji tego zadania. Radna 

Maria Gradzik prosiła przy okazji o uwzględnienie budowy chodnika przy drodze 

powiatowej w Łazach.  

Dyrektor Krystian Okoń, odnosząc się do wyrażonych na wspólnym posiedzeniu Komisji 

wniosków Radnych Zdzisława Jasięgi i Izabeli Malerek dot. rozliczenia działalności Domu 

Turysty, Cukrówki i Balu Andrzejkowego w Bukowicach przedstawił podsumowanie 

działalności CETS z sześciu lat, od kiedy jest jego dyrektorem. Dyrektor poinformował, że w 

ramach działalności kulturalnej na terenie całej gminy prowadzone są animacje dla dzieci 

oraz warsztaty dla dorosłych, a w trzech miejscowościach działają Kluby Seniora. CETS 

opiekuje się również dwoma zespołami muzycznymi – Balladą i Pierstniczanami. Ponadto 

organizuje wycieczki, półkolonie, wydarzenia okolicznościowe, rocznicowe i patriotyczne, 

dożynki gminno-parafialne, Święto Sadów, otwarcie sezonu Krośnickiej Kolei 

Wąskotorowej, coroczny Konkurs Poetycki „O ludzką twarz człowieka”, imprezy biletowane 

(występy artystów czy kabaretów) itp. Pod CETS podlegają dwie biblioteki, w których 

oprócz standardowego wypożyczania książek organizowane są spotkania z autorami. W 

ramach działalności turystycznej CETS prowadzi Punkt Informacji Turystycznej (w budynku 

stacji na terenie KKW), organizuje pobyt grupom odwiedzającym gminę, m. in. poprzez 

Ośrodek Edukacji Ekologicznej, z oferty którego w bieżącym roku skorzystało ponad 3,3 tys. 

osób. W ramach promocji CETS prowadzi stronę internetową gminy oraz konta na FB, 

wydaje Biuletyn Informacyjny, dystrybuuje gadżety, uczestniczy w targach turystycznych, 

wdraża system identyfikacji wizualnej. W ramach działalności sportowej CETS organizuje 

wydarzenia w hali sportowej, coroczny Rajd Śladami Ryszarda Szurkowskiego, triathlony, 

mini mistrzostwa sołectw, turniej piłki halowej, a także pobyty grup sportowych. Najnowszą 

działalnością CETS jest prowadzenie dwóch punktów gastronomicznych „Cukrówka” – 

sezonowo na terenie KKW oraz stale na terenie Krośnickiej Przystani. Wg stanu na połowę 

listopada br. Cukrówka przyniosła przychód w kwocie 286.352,67 zł netto, z tego 30-35% 

stanowią koszty. Od czerwca 2022 r. CETS prowadzi również Dom Turysty w budynku 

byłego schroniska młodzieżowego przy ul. Kwiatowej. Kadra CETS, włącznie z dyrektorem, 

liczy 20 osób, więc przy tak szerokim zakresie działalności pracownicy są – w zależności od 

potrzeb - przesuwani na inne stanowiska. Czasem jednak istnieje konieczność zatrudnienia 

dodatkowych osób na umowę zlecenie, np. w sezonie urlopowym. Odnośnie pytań Radnej 

Izabeli Malerek dot. zapewnienia odwiedzającym Muzeum Ryszarda Szurkowskiego 

możliwości skorzystania z oferty gastronomicznej Cukrówki Wójt Andrzej Biały 

poinformował, że rozmowy dotyczące otwarcia muzeum i zasad jego funkcjonowania odbędą 
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się w styczniu, zatem obecnie jest za wcześnie na jakieś ustalenia. Dyrektor Krystian Okoń 

wyjaśnił przy okazji, że z oferty Cukrówki korzystają nie tylko klienci basenu, lecz niekiedy 

całe grupy przyjeżdżające np. do Szklanego Świata. Poinformował również, że w kolejnym 

roku CETS planuje poszerzyć ofertę o organizację imprez okolicznościowych i udany Bal 

Andrzejkowy w Bukowicach był swego rodzaju testem. Dzięki zaangażowaniu do jego 

organizacji pracowników CETS bal przyniósł dochód w kwocie 1 tys. zł. Natomiast Dom 

Turysty w okresie 26.06.2022-30.11.2022 osiągnął przychód z noclegów w kwocie 

230.917,07 zł, koszty (media, środków czystości, drobne naprawy, koszty wyżywienia, 

koszty osobowe) wyniosły 174 tys. zł. Do przychodów z noclegów należy doliczyć 

przychody z wynajmu hali sportowej, stadionu, basenu, rowerów i meleksów czy przychody 

kolejki wąskotorowej. Odnosząc się do pytań Radnego Krzysztofa Skrzypczyka Dyrektor 

poinformował, że zestawienie ilości osób korzystających z noclegów przygotuje osobno. 

Podsumowując Dyrektor podziękował wszystkim swoim pracownikom, dzięki którym i ich 

ciężkiej pracy takie spektrum działalności jest możliwe i przy okazji przypomniał, że w 2016 

roku CETS zajmował się wyłącznie kulturą oraz prowadzeniem bibliotek. Radna Zofia 

Adamus w imieniu Klubu Seniora w Bukowicach podziękowała pracownikom CETS za 

organizację ciekawych zajęć, warsztatów czy spotkań oraz pochwaliła prężną działalność na 

terenie całej gminy. Radny Łukasz Lombarski stwierdził, że przy tak bogatej ofercie CETS 

należy ubolewać, że Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji nie organizuje żadnych imprez 

sportowych (kilka lat temu odbyła się jedynie Otyliada). Radna Anna Rudkiewicz prosiła o 

dotarcie z informacją o różnego rodzaju wydarzeniach do jak najszerszego grona 

mieszkańców w formie drukowanych plakatów, gdyż nie każdy posiada Internet czy konto na 

FB. Radny Zdzisław Jasięga wyraził zadowolenie z tak rzetelnego przedstawienia 

sprawozdania z działalności CETS, pochwalił również prowadzenie Domu Turysty, do 

którego – w przeciwieństwie do Schroniska Młodzieżowego - nie trzeba dopłacać. Zarzucił 

jednak brak organizacji uroczystości z okazji 11 Listopada. Dyrektor Krystian Okoń wyjaśnił, 

że na ubiegłoroczny recital patriotyczny przyszło ok. 12 osób, a CETS poniósł koszty jego 

organizacji. Zdaniem Dyrektora lepiej wydać środki na wydarzenie cieszące się większym 

zainteresowaniem. Radny Krzysztof Skrzypczyk poinformował, że w kościele w Krośnicach 

odbył się koncert patriotyczny, a w kościele w Bukowicach uroczysta msza, zatem nie można 

mówić, że w gminie nie było żadnego wydarzenia upamiętniającego rocznicę odzyskania 

niepodległości i każdy mógł wybrać w czym chce wziąć udział.  

   

 

Ad 7. 

Zamknięcie obrad LXI sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Piotr Morawek o godz. 14
10

 zamknął  

obrady LXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 

Transmisja z obrad jest dostępna pod adresem: 

https://krosnice.esesja.pl/transmisja/32014/lxi-sesja-rady-gminy-2022-12-02.htm 

 

 

 
  Protokolant                                              Przewodniczący Rady Gminy Krośnice 

  /-/ Olga Skomra       /-/ Piotr Morawek 

https://krosnice.esesja.pl/transmisja/32014/lxi-sesja-rady-gminy-2022-12-02.htm

